



9/10/23

Dear Parent/Guardian,

### **2023 Greenhithe School Read-a-thon - Online Sponsored Fundraiser**

Greenhithe School is excited to be running our Read-a-thon which is linked to the Greenhithe School Book Week at the start of Term 4!

Our students are seeking online sponsorship for their efforts during our Read-a-thon. Students will set themselves a goal for 'total minutes they read' between now and 12th November.

At Greenhithe School we are proud to have readers who use our PRIDE Values (Perseverance, Respect, Initiative, Diligence and Excellence) when learning to read and utilising these skills across all areas of the curriculum. Reading is a lifelong skill that we feel is an important way for our students to communicate, create and make connections with whānau. Whether you are reading for knowledge, interest, fun or cuddling up with whānau, it is a wonderful experience whether shared or individual.

The funds raised will help us with our future projects which include enhancing all playground areas across the school.

#### **How will this fundraiser work?**

This year we have partnered with online fundraising company Go Raise It. Collecting sponsorship online makes it super easy for everyone - no more door knocking, your child can collect more donations from further afield (friends & family living overseas, work colleagues etc) and no need to worry about handling cash!

#### **How do I sign my child up to fundraise online?**

Each child can sign up for their very own fundraising web page to send out to collect online sponsorship from anyone, anywhere!

- Just go to our Fundraising Hub page at: <https://greenhitheschoolreadathon.raiseit.co.nz/hub>
- Click on the SETUP A FUNDRAISING PAGE button
- If you need any help email [help@raiseitfundraising.com](mailto:help@raiseitfundraising.com) for direct assistance

#### **Multiple children in your family?**

No problem, all children can sit under the same email address. You'll find a button to set up another page while logged in to the fundraising account you created first.

#### **Do I have to sign up for an online account to fundraise?**

We would love everyone to have an online account as this allows the school to significantly reduce the administration overhead of collecting and dealing with cash. Go Raise It adheres to strict cyber safe guidelines and this is built into our fundraising website. If you really do not want an online fundraising page, and still want to participate please check with the school office to see if you can collect cash.

#### **Prizes:**

We have a great range of fundraising prizes available including spot prizes and overall fundraising prizes and the winning house team prize. Please see the Prizes page linked on the Fundraising Hub page of our fundraising website.

This fundraiser is organised by the Greenhithe School PTA in conjunction with the teachers and librarian at Greenhithe School. For any questions please email [greenhitheschoolpta@gmail.com](mailto:greenhitheschoolpta@gmail.com) and one of the PTA volunteers will get in touch with you.



## 2023 年Greenhithe学校阅读马拉松 - 在线筹款活动

尊敬的家长，你们好：

很高兴Greenhithe学校即将举办阅读马拉松赛，该活动是第四学期读书周的一部分。

我们的学生正在为他们在阅读马拉松赛努力寻求在线赞助。学生们将为自己设定一个从现在到 11 月 12 日期间“阅读总分钟数”的目标。

我们为Greenhithe的学生感到自豪，当他们在学习阅读和其他科目时候，遵循着学校的校训（坚持、尊重、主动、勤奋和卓越）。阅读是一项终生技能，我们认为它是学生与家庭沟通、创造和建立联系的重要方式。无论您是为了知识、兴趣、乐趣而阅读，还是为了与家人共度美好时光，无论是独立阅读还是分享阅读，这都是美妙的经历。

筹集的资金将帮助我们学校建设将来的项目，其中包括改善学校的所有操场区域。

这次筹款活动将如何进行？

今年，我们与在线筹款公司 Go Raise It 合作。在线筹款让这项活动变得非常简便 – 学生们不再需要敲门，他们可以从更远的地方（居住在海外的朋友和家人、工作同事等）收集更多捐款，并且无需担心现金交易。

如何让我的孩子注册在线筹款？

每个孩子都可以注册自己的筹款网页，并发送出去以收集来自各地亲朋好友的在线赞助！

- 只需访问我们的筹款中心页面：<https://greenhitheschoolreadathon.raiseit.co.nz/hub>
- 单击“设置筹款页面”按钮
- 如果您需要任何帮助，请发送电子邮件至 [help@raiseitfundraise.com](mailto:help@raiseitfundraise.com) 以获得直接帮助

您家里有多孩子在Greenhithe学校吗？

没问题，所有孩子可以使用同一个电子邮件地址。登录您最初创建的筹款帐户后，您会发现一个用于设置另一个页面的按钮。

我必须注册在线帐户才能筹款吗？

我们希望每个人都拥有一个在线帐户，因为这可以减少学校收集和处理的现金管理的麻烦。Go Raise It 严格的遵守网络安全准则，并将其内置于我们的筹款网站中。如果您确实不想要在线筹款页面，但仍想参与，请咨询学校办公室，看看是否可以收取现金。

奖品：

我们提供多种奖品，包括个人奖，团队奖以及集体筹款奖等。请参阅我们筹款网站筹款中心页面上链接的奖品页面。

本次筹款活动由Greenhithe学校家长教师协会 (Greenhithe School PTA) 与Greenhithe学校的教师和图书管理员共同组织。如有任何疑问，请发送电子邮件至 [greenhitheschoolpta@gmail.com](mailto:greenhitheschoolpta@gmail.com)，PTA 志愿者将会与您联系。